
光华暑期班 （2025 Guanghua Summer Program） 

July 7, 2025 – Aug 15, 2025 

暑期班负责人(Guanghua Summer Program Director)：张向红 (Shauna Zhang) 

联系方式(Contact)：Email: shaunaxzhang@gmail.com,  Tel: 215 908 3619 

 

一年一季，光华暑期班和您有约，2025 年，由大费城文化中心主办的光华暑期班继续为

广大学生开设暑期课程，今年，也是我们开办暑期班第十二年，一如既往地为孩子们的暑

期生活增添色彩。光华暑期班宗旨在于娱乐教学, 玩中有学, 学中有玩, 暑期班课程多种

多样: 中文(听说读写,包括每日成语,每日对话,中文故事,我的故事等多样化教学),中国

书法,中国非遗文化课程,钢琴课程,画画课程,棋类课程,乒乓球课程,朗诵课程,室外运动,

等等。  

Guanghua Summer Program will continue to offer to students in 2025. This year 

marks the 12th anniversary of our summer program, and as always, we aim to 

bring more excitement to children's summer lives. The Guanghua Summer Program 

is dedicated to learning through play, where fun and education go hand in 

hand. Our diverse course offerings include Chinese Language (listening, 

speaking, reading, and writing, featuring daily idioms, daily conversations, 

Chinese stories, personal storytelling, and more), Chinese Calligraphy, 

Chinese Intangible Cultural Heritage Courses, Piano Lessons, Drawing Classes, 

Chess, Table Tennis Classes, Recitation Courses, Outdoor Activities, and much 

more! Join us for a fun-filled and enriching summer! 

 

内容 （Content） 

1． 暑期班注册规则 ( Registration of Summer Class Rules ) 

2． 暑期班付费（Summer Class Payment） 

3． 暑期班上课地点(Summer Class location): 
4． 暑期班全天夏令营课程表：(Summer Camp Typical Schedule) 

5． 暑期班课程介绍 （Summer Classes Introduction） 

 

 

 

 



 

暑期班注册 ( Registration of Summer Class ) 

1. 2025 暑期班注册网站: www.guanghuachinese.org，选择 2025 年暑期班 (2025 
Summer Program registration website: www.guanghuachinese.org, Choose 
2025 Summer Program) 

2. 2025 年暑期班 3月 1日开始注册。(2025 Summer Program registration starts 
on March 1st, 2025) 

3. 2025 年暑期班优惠政策（所有优惠政策都不适用于 Before 和 After Care），优惠
政策将在优惠政策截止日期之后，由管理员统一操作 (2025 Summer Program 
Discount Policy, all discounts indicated below will not be applicable to 
Before and After Care. All discounts will be adjusted after the deadline 
of discount dates by Summer Program manager) 

- 3 月 2 日至 3月 9日注册，学费 5%优惠 (5% off the tuition will be 
applied if summer classes / camps are registered between March 2nd 
and March 9, 2025) 

- 3 月 10 日至 6月 15 日，暑期班全天夏令营一次性注满 6周，学费 5%优惠
(5% off the total tuition if 6 weeks full day summer camps are 
registered at once between March 10 and June 15, 2025)  

- 暑期班全天夏令营，同一家庭第二个孩子学费优惠$10 ($10 off for each 
siblings if the full day summer camp is registered.) 

- 早鸟注册可免注册费，早鸟截止日期将根据课程开始日期制定，请参照注册
网站标注的日期 (The registration fee will be waived for Early bird 
registration. The deadline for early bird registration will be 
according to each class starting dates. You may find those dates 
on the registration website.)  

4. 暑期所有课程都将不设置 Free Tryout。每门课第一次课后，如果觉得所上课程不
合适，可以申请退课，学费将按照比例退还，注册费不给予退还。每门课第二次课
开始后，将不再办理退课。(There is no free tryout for any of summer 
classes / camps. However, you may withdraw with paid proportional 
tuition after first lesson of each class / camp. No refund will be issue 
after the second lesson of each class / camp starts.  ) 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
暑期班付费（Summer Class Payment） 

1. After your registration, you may use the Paypal Link at the end of your 
account page to make the payment. 

2. You may make your payment with a check payable to GHCA. Please note 
“Summer Camp Tuition” with your family ID. 

3. All payment is due the day before the registered class starts.  
4. The late fee ($15/class) for any overdue payment will be charged on your 

account. 
5. Registration fee for each class/camp is not refundable. The processing 

fee $75 or 15% of total Payment Due, whichever is less, will be charged 
for any cancellation after June 30, 2025 

 
暑期班上课地点(Summer Class location): 

1. Summer Classes in Virtual will be held virtually through Zoom. The zoom 
information will be sent to you before the class starts through the 
email by the teacher with the class requirement. 

2. Summer Classes in Person will be held as noted on the registration 
table,  
a) If GPCCC, Greater Philadelphia Chinese Cultural Center, which is 

located at 653 West Skippack Pike, Suite25, Blue Bell, PA 19422 
b) If 306, Montgomery County Community College, which is located at 

PH306, 340 Dekalb Pike, Blue Bell 
 

暑期班课程表：(Summer Camp Typical Schedule)  July 7 – Aug 15, 2025 

全天暑期班 (Full Day Summer Camp) 

8:30-9:00 Morning Welcome, Before Care  

9:00-12:00 Chinese Language Class / Chinese Intangible Cultural Heritage 

Courses 

12:00-1:00 Lunch  

1:00-3:00 Special Enrichment Class (Piano, Drawing, Chess, Marial, etc) 

3:00-5:00 After Care 

Two Weeks a session. Each Session, second Friday is show case day.  

 

 



 

暑期班课程介绍：(Summer Classes Introduction) 

中文课程（Chinese Language Class）: 汉语拼音，故事，听说读写，针对各个年级，

各个年龄段，实体课和网课 (Pinyin, stories, listening, speaking, reading, and 

writing—tailored for different grade levels and age groups, available in 

both in-person and online classes. The class aims to both Chinese and English 

Speakers) 

AP 中文准备课程（Chinese AP Preparation Class）：听力和文化演讲深度学习 

(Listening, Speak, and Cultural Presentation Learning and Practice) 

双语班中文口语课程(Chinese Spoken Class for English Speakers)：听和说的深度练

习 (Listening and Speak learning and practice) 

中国非遗文化课程 (Chinese Intangible Cultural Heritage Courses) ：中国文化源

远流长，更是有很多作为非物质文化遗产，学生们将通过课程的学习和动手实践，体验

和感受中国文化的魅力 (Chinese culture has a long and rich history, with many 

aspects recognized as intangible cultural heritage. Through courses and 

hands-on practice, students will have the opportunity to experience and 

appreciate the charm of Chinese culture.) 

钢琴课程 (Piano Course)：学生将通过老师的启发式娱乐教学的模式，鼓励并引导学生

学习钢琴的各种指法，以及乐理知识。(Through the teacher's heuristic and 

interactive teaching approach, students will be encouraged and guided to 

learn various piano finger techniques as well as music theory knowledge.) 

画画课程 (Drawing Class)：Creative Arts，卡通绘画，从而锻炼学生的创造性思维  

朗诵课程：张红钢老师任教，通过课程，更好运用阴阳顿挫和情感表达，提高朗诵技巧 

功夫课程：Martial Arts， 通过多组技巧和体能动作的训练，学生做到了强身健体，增

加了自信 (Through training in various techniques and physical exercises, 

students have strengthened their bodies and increased their confidence.) 

象棋课程(Chess)：国际象棋，通过老师讲解和学生组队对决，学习各种技巧 

乒乓球课程(Table Tennis Class)：由著名卢莹教练教学指导，学习各种技巧。 


